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Do Burmistrza Olecka 

W imieniu mieszkańców składam zapytanie? 

Dlaczego nie uwzględniono w projekcie remontu „Wiewiórczej Ścieżki" 
remontu schodów przy zejściu do jeziora z ulicy Reymonta, które od kilkunastu lat są 
użytkowane przez mieszkańców z ulic: Reymonta, Sienkiewicza, Orzeszkowej, 
Słowackiego i wielu innych mieszkańców naszego miasta. 
Nadmienić należy ,że mieszkańcy w/w ulic niejednokrotnie prosili o remont właśnie 
tych schodów przy zejściu z ul. Reymonta 
Natomiast ok. 100 metrów dalej wybudowano nowe schody usytuowane przy 
budynku jednej rodziny. 
W związku z powyższym uważam że mieszkańcy winni wyjaśnienia w tej sprawie, a 
mianow1c1e: 

l .Czy przeprowadzona była analiza potrzeb społecznych( dokumenty świadczące o 
opinii mieszkańców) 

2. Czy przeprowadzona była analiza kosztów(dokumenty, z których to wynika)
3. Jakie fakty przemawiały za budową nowych schodów
4. Podanie terminu remontu schodów przy zejściu do jeziora z ul. Reymonta

W imieniu mieszkańców na wyżej postawione pytania proszę o odpowiedź 
Burmistrza Olecka na piśmie w ustawowym terminie 14 dni. 
Byłego Burmistrza, obecnie Radnego proszę o wyjaśnienie tej sprawy ustnie teraz. 


